

AUDEMARS PIGUET

Le Brassus

EXTRAIT DE REGISTRE *EXTRACT FROM THE ARCHIVES*

Ce document ne peut, en aucun cas, se substituer au certificat/carte de garantie délivré lors de l'achat de la montre.
This document cannot, under any circumstances, replace the certificate/warranty card issued during purchasing of watch.

Collection <i>Collection</i>	Wrist watch Royal Oak
Matière <i>Material</i>	Yellow gold
Référence <i>Reference</i>	25572BA.OO.0789BA.01
Numéro de série <i>Serial number</i>	C09219-288404-0645
Calibre <i>Calibre</i>	2224/2810
Date de registre <i>Register date</i>	05 September 1986



Nous attestons qu'une montre Audemars Piguet dont les numéros de boîte et de mouvement (numéro de série) sont indiqués ci-dessus figure dans nos registres. **Veillez noter que seul un Certificat d'Authenticité garantit l'authenticité de la montre, de ses matériaux et de ses composants.** Un tel certificat peut uniquement être établi après examen de la montre par un expert dans nos ateliers.

*We certify that an Audemars Piguet watch bearing the case and movement numbers (serial number) mentioned above appears in our records. **Please note that only a Certificate of Authenticity guarantees the authenticity of a watch, its materials and components.** Such a certificate can only be established upon expert examination of the watch in our workshops.*



Audemars Piguet (Marketing) S.A

AUDEMARS PIGUET

Le Brassus

EXTRAIT DE REGISTRE *EXTRACT FROM THE ARCHIVES*

Ce document ne peut, en aucun cas, se substituer au certificat/carte de garantie délivré lors de l'achat de la montre.
This document cannot, under any circumstances, replace the certificate/warranty card issued during purchasing of watch.

Collection <i>Collection</i>	Wrist watch Royal Oak
Matière <i>Material</i>	Yellow gold
Référence <i>Reference</i>	25572BA.OO.0789BA.01
Numéro de série <i>Serial number</i>	C09219-288404-0645
Calibre <i>Calibre</i>	2224/2810
Date de registre <i>Register date</i>	05 September 1986



Nous attestons qu'une montre Audemars Piguet dont les numéros de boîte et de mouvement (numéro de série) sont indiqués ci-dessus figure dans nos registres. **Veillez noter que seul un Certificat d'Authenticité garantit l'authenticité de la montre, de ses matériaux et de ses composants.** Un tel certificat peut uniquement être établi après examen de la montre par un expert dans nos ateliers.

*We certify that an Audemars Piguet watch bearing the case and movement numbers (serial number) mentioned above appears in our records. **Please note that only a Certificate of Authenticity guarantees the authenticity of a watch, its materials and components.** Such a certificate can only be established upon expert examination of the watch in our workshops.*



Audemars Piguet (Marketing) S.A